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Als seus 53 anys, forma part de la plantilla de la UE Balafia Amateur ‘B’, el primer equip

de futbol federat a Catalunya amb jugadors amb diversitat funcional.

Constància, sacrifici i il·lusió. Aquestes són les premisses que segueix Josep Maria

Font, el jugador més veterà en actiu del futbol català, cada vegada que es vesteix de

curt per anar a entrenar o disputar un partit. Amb 53 anys, actua de migcampista a la

Unió Esportiva Balafia Amateur ‘B’, el primer equip de futbol federat a Catalunya amb

jugadors amb diversitat funcional, tot i que hi ha alguns efectius de la plantilla sense

aquesta particularitat. En la seva primera temporada en competició federada, l’equip

milita al Grup 21 de Quarta Catalana, ocupant l’última plaça. Amb els resultats

esportius en un segon pla, l’objectiu del club és que aquest grup de jugadors gaudeixin

practicant futbol.



Malgrat ser el jugador en actiu més veterà del futbol català, Font no li dona massa

importància a aquesta efemèride. “Sincerament, em sorprèn que sigui el futbolista

més gran de tot Catalunya. M’encanta aquest esport i, mentre pugui, continuaré

practicant-lo. Crec que estic força bé físicament, tot i que m’agradaria estar una mica

més fort”, reconeix. Respecte a la seva manera d’entendre el futbol, reconeix que “soc

una persona tímida, introvertida i poc amant de les bromes. Quan vinc a entrenar i

jugar m’ho prenc de la manera més professional possible”. En referència a l’ambient del

vestidor, Font apunta que “som un grup molt unit, ens ajudem molt els uns als altres”.



Dirigits des de la banqueta per Alba Suárez, el repte d’aquest grup és progressar dia a

dia practicant el seu esport preferit. Preguntada sobre el paper a l’equip de Josep

Maria Font, l’entrenadora assenyala que “la seva figura és cabdal al vestidor. Tenim a

nois que van revolucionats tot el dia i ell ens aporta calma, serenor i tranquil·litat”. Per

la seva part, el capità de l’equip, Jonathan García, afirma que “el vam acollir amb els

braços oberts des del primer dia. És un bon jugador, té les idees clares i sap què fer amb

la pilota als peus. No és fàcil jugar com ho fa ell a la seva edat. Sempre li he dit que

l’admiro molt”.
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https://www.youtube.com/watch?v=WnJ4PSeUERc

